
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 22.05.2023 § 23    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Kansliapäällikkö Jouni Nieminen kertoi mm. seuraavia ajankohtaisia 

asioita: 
 
- 1.6.2023 on valtuuston iltakoulu valtuustosalissa klo 17 - 19:30, 
- työhyvinvointikyselyn tulokset esitellään 19.6.2023 valtuuston 
kokouksessa, 
- KVTES järjestelyvaraerän jakaminen pääsopijajärjestöjen kanssa 
meneillään, 
- henkilöstön tehtäväkuvien päivitykset tehty, 
- kehityskeskustelut henkilöstön kanssa pidetään touko-kesäkuun aikana, 
- toimistosihteerin rekrytointi käynnissä 9.6.2023 saakka, 
- virastomestarin työkokeilusopimusta jatkettu 31.8.2023 saakka, 
- siviilipalveluksessa tietohallintoavustaja ajalla 7.8.2023 - 4.6.2024, 
- etsivä nuorisotyöntekijä ja nuorten työpajan yksilö- ja ryhmävalmentaja 
rekrytointi on käynnissä 31.5.2023 saakka, 
- tutkihallintoa.fi osoitteessa saatavilla kuntien keskeiset tunnusluvut, 
- tilannekatsaus markkinointitoimenpiteistä. 
 
Pormestari Markku Koskinen kertoi mm. seuraavista ajankohtaisista 
asioista:   
- TE-palvelut 2024 muutokset,  
- elinvoimapäällikön rekrytointiprosessi kesken, 
- tilannekatsaus kunnille takautuvista palkkaharmonisaatiokustannuksista 
vuosilta 2021 ja 2022. 
 
Valtuutettu Anne Tuomaila teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen koskien 
Pyhäjoentien hidasteen rakentamista.  
 
Valtuutettu Anne Tuomaila teki liitteenä oleva valtuustoaloitteen koskien 
Kouluntieltä haarautuvien sivuteiden kunnostamisesta.  
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki esitti toiveen, että viestintä tiedottaisi hyvissä 
ajoin eri asioista kuntalaisille kunnan verkkosivuilla.  
 
Kauko Issakainen esitti kysymyksen, millä tavalla kunta aikoo osallistua 
monitoimikaukalon jäähdytysputkiston asentamiseen. Pormestari vastasi, 
ettei tekninen lautakunta ole esittänyt kunnanvaltuustolle 
määrärahavarausta monitoimikaukalon jäähdytysputkiston asentamiseen. 


